東吳大學校外實習滿意度問卷調查表
Questionnaire on Soochow University Off-campus Internship Satisfaction
實習學生對校外實習合作機構滿意度意見調查
Students’Satisfaction with the Cooperated Institute of Off-campus Internship
	
	非常
同意
5
Strongly Agree
	同意
4
Agree
	普通
3
Neither Agree Nor Disagree
	不同意
2
Disagree
	非常不同意
1
Strongly Disagree

	1. 我覺得實習機構有提供完整的實習安排。

The cooperated institute of off-campus internship offered well-rounded arrangement.
	
	
	
	
	

	2. 經過此次實習後，有助於我對實習機構所屬產業之瞭解。

The experience of the off-campus internship assists me to comprehend the industry of the cooperated institute.
	
	
	
	
	

	3. 我覺得參與實習能增加我在職場上的職能。

Participating in the off-campus internship can enhance my job competence.
	
	
	
	
	

	4. 實習之學習成效與我的期望相符合。

The learning outcome of the off-campus internship can fulfill my expectation.
	
	
	
	
	

	5. 我會推薦此機構繼續成為本系未來合作的實習機構。

I will recommend my Department to cooperate with the institute for off-campus internship in the future.
	
	
	
	
	

	6. 整體而言，我對於此次實習機構感到滿意

As a whole, I am satisfied with the institute.
	
	
	
	
	

	7. 畢業後，我會考慮選擇原實習相關產業的工作。

After graduation, the job opportunities in the industry of the off-campus internship will be my first choices to consider.
	
	
	
	
	


校外實習合作機構對東吳大學實習學生滿意度意見調查
Satisfaction of the Cooperated Institute of Off-campus Internship with Students
	
	非常
同意
5
Strongly Agree
	同意
4
Agree
	普通
3
Neither Agree Nor Disagree
	不同意
2
Disagree
	非常不同意
1
Strongly Disagree

	1. 本機構認為實習學生的（基礎）專業能力符合期待。
The Institute agrees that the student’s (basic) professional competence meets the expectation.
	
	
	
	
	

	2. 本機構對於實習學生的「學習態度」感到滿意。
The Institute is satisfied with the student’s attitude toward learning.
	
	
	
	
	

	3. 本機構對於實習學生的「出勤情形」感到滿意。
The Institute is satisfied with the student’s attendance record.
	
	
	
	
	

	4. 本機構對於實習學生的「人際互動」感到滿意。
The Institute is satisfied with the student’s interpersonal interaction.
	
	
	
	
	

	5. 本機構對於實習學生的「整體表現」感到滿意。
The Institute is satisfied with the student’s comprehensive performance.
	
	
	
	
	

	6. 本機構會優先錄用曾經在本機構實習的東吳大學畢業生。
If the Institute is about to recruit new members, those who were graduated from Soochow University and once participated in the off-campus internship will be our first choice.
	
	
	
	
	


校外實習合作機構對學系實習課程滿意度意見調查
Satisfaction of the Cooperated Institute of Off-campus Internship with the Internship Course of the Department
	
	非常
同意
5
Strongly Agree
	同意
4
Agree
	普通
3
Neither Agree Nor Disagree
	不同意
2
Disagree
	非常不同意
1
Strongly Disagree

	1. 本機構認為合作實習的學系提供完整的實習計畫。

The Institute agrees that the Department cooperated with for internship has offered comprehensive internship plan.
	
	
	
	
	

	2. 本機構覺得該學系教師能主動安排拜訪機構，關心學生狀況。

The Institute agrees that professors of the Department pay visits actively to take care of the intern student.
	
	
	
	
	

	3. 本機構對於實習學生的成果報告感到滿意。

The Institute is satisfied with the student’s achievement report.
	
	
	
	
	

	4. 本機構對於合作實習的學系實習課程感到滿意。

The Institute is satisfied with the internship course of the cooperated Department.
	
	
	
	
	

	5. 本機構未來願意繼續與東吳大學合作實習計畫。

The Institute is willing to cooperate with Soochow University for the internship course in the future.
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